
ZAPISNIK 

 
petnaestog sastanka Upravnog Odbora HMD-a održanog 21.5. 2009. godine u DHMZ-u, s 
početkom u 9 sati. 
 
Nazočni:  
 
Upravni odbor: Zvonko Žibrat, Davor Nikolić, Maja Telišman Prtenjak, Višnja Vučetić 
Nadzorni odbor: Antun Marki 
Sud časti: - 
HMČ: Vesna Đuričić 
Ispričani: Alica Bajić, Sonja Vidič, Duško Kraljev, Marjana Gajić Čapka, Milan Sijerković, Ivan 
Ljuština, Vladis Vujnović 
 
 
Dnevni red: 
 
1. Pripreme za izbornu skupštinu 2009. 
2. Primanje novih članova 
3. Stanje financija 
4. Prijedlog povećanja honorara za vođenje financija 
5. Izvještaj o izletu u Istru 
6. Prijedlog za vođenje biblioteke HMD-a 
7. Razno (donacija Zagrebačkog holdinga za projekt Mala meteorološka radionica, web stranica 
Društva, proširenje diskovnog prostora na 1 Gb, priopćenje HMD-a o meteorologiji u medijima, 
pravilnik o korištenju bankovnih kartica Društva, prijedlog Slovenskog meteorološkog društva o 
suradnji, upitnik EMS-a, HMČ – stanje i budućnost) 
 
 
Ad.1 
 
Sastanak je otvorila dopredsjednica Društva Višnja Vučetić i predložila dnevni red na koji nije bilo 
primjedbi. S obzirom da su prostorije Hrvatskog prirodoslovnog društva (Frankopanska 1, Zagreb)  
slobodne 17. lipnja, odlučeno je da se izborna skupština održi tog dana, s početkom u 16 sati. Davor 
Nikolić je predložio dnevni red godišnje skupštine, koji je nakon rasprave i dopuna usvojen u 
sljedećem obliku: 
 
1. Otvorenje Skupštine 
2. Izbor radnog predsjedništva Skupštine, zapisničara, dva ovjerovitelja zapisnika i 

Verifikacijske komisije 
3. Predstavljanje Klimatskog atlasa Hrvatske 
4. Izvještaj o radu Društva, Financijski izvještaj i Izvještaj Nadzornog odbora 
5. Program rada Društva i Financijski plan za 2009. 
6. Rasprava i usvajanje izvještaja i planova 
7. Razrješenje predsjednika, Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti 
8. Biranje predsjednika, Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti 
9. Razno (Pravilnik o korištenju bankovnih kartica Društva, dopune Statuta) 
 
Predloženo je da se zamoli Melitu Perčec Tadić da predstavi Klimatski atlas Hrvatske. 
 
Ad.2 
 
Davor Nikolić pročitao je podatke s tri pristigle pristupnice za nove članove Društva. Odlučeno je 
da se u HMD prime Natalija Stunić, upravno pravni referent iz Zaboka, zaposlena u DHMZ-u i 
Tomislav Klarić, meteorološki tehničar iz Lokava, zaposlen u HKZP, ispostava Rijeka kao 
motritelj. Što se tiče treće molbe, studenta Josipa Kovačevića, UO je zatražio više podataka, s 



obzirom da pored pristupnice nije poslao životopis, pa će se na sljedećoj sjednici UO odlučiti o 
članstvu. 
 
Ad.3  
 
Zvonko Žibrat dao je pregled financija Društva, na koji nije bilo primjedbi. 
 
Ad. 4 
 
Predloženo je povećanje honorara Draginji Vučković za vođenje financijskih poslova Društva s 
3600 na 5000 kuna neto godišnje. Nakon kraće rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.5 
 
Davor Nikolić izvijestio je o izletu HMD u Istru. Izlet je protekao u najboljem redu uz zadovoljstvo 
svih izletnika. Izvještaj o izletu će napisati Davor Nikolić, te će se čim bude gotov, staviti na web 
stranicu Društva.  
 
Ad.6 
 
Predložena je Natalija Stunić za vođenje biblioteke Društva. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen, a 
Davor Nikolić će je o prijedlogu obavijestiti. 
 
Ad.7 
 
Davor Nikolić je prisutne informirao o projektu Mala meteorološka radionica koji su osmislile 
Kornelija Špoler Čanić i Dubravka Rasol. Projekt je na natječaju Zagrebačkog holdinga dobio 
potporu, potpisan je ugovor, te je s tog naslova na račun Društva uplaćeno 23 000 kuna.  
Web stranica Društva je u funkciji, zatražit će se od članova Društva primjedbe, te će se potom 
stranica u potpunosti dovršiti.  
Honorar za izradu Baze podataka članova Društva i web stranice je u potpunosti isplaćen autorici  
Snježani Panjkret.  
Od tvrtke ISKON je traženo i vrlo brzo dobiveno (besplatno) proširenje diskovnog prostora s 300 
Mb, na 1 Gb, što će omogućiti stavljanje svih brojeva HMČ-a na web Društva. 
Nakon priopćenja o meteorologiji u medijima, primijećen je znatan pad u broju objavljenih  
nestručnih članaka i prognoza. Za sada, prognoze objavljuje još Zadarski list. Antun Marki predlaže 
da se Društvo povremeno oglasi na istu temu, tako da bude vidljivo da je ta tematika važna, kako za 
HMD, tako i za društvo u cjelini. 
Antun Marki predlaže da se na Skupštini raspravi i o Pravilniku za korištenje bankovnih kartica 
Društva. 
Što se tiče izmjena Statuta, one bi se odnosile na vrstu članstva (članovi, podupirući članovi itd.).  
Slovensko meteorološko društvo predlaže veću suradnju u budućnosti, a kao prvi korak predložili 
su zajednički izlet na Zavižan u jesen (tijekom rujna). 
Europsko meteorološko društvo poslalo je upitnik kojim želi ispitati zadovoljstvo članica radom 
EMS-a. 
Vesna Đuričić, glavna urednica HMČ-a je govorila o stanju u HMČ-u. Broj 42 za 2007. godinu još 
nije izašao zbog velikih radnih obveza urednice časopisa, ali i zbog dugotrajnog i neočekivanog 
zapinjanja u proceduri prihvaćanja i recenziranja radova. Osim toga, veliki je problem samo 
prikupljanje radova, te sve manji priliv financijskih sredstava za potrebe časopisa. Maja Telišman 
Prtenjak je rekla da bi objavljivanje časopisa na web stranicama Društva možda moglo pomoći pri 
prikupljanju radova, s obzirom na slično iskustvo s časopisom Geofizika. 
 
Sastanak je završio u 11:00 sati. 
 
 
Zapisničar 
 
Davor Nikolić 


